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PS 2021/23 Merknad til innkalling 

Torill M. Martinsen (H): Feil i innkallingen. Stina er innkalt til møtet. Forstår det slik at hun har fått 
innvilget nytt fritak. 

Administrasjonen: Politisk sekretær hadde ikke blitt videresendt søknaden enda da møteinnkallingen ble 
sendt ut. Gikk ut i fra det forrige fritaket som løp ut 31. mai da innkallingen ble utsendt.  

PS 2021/24 Merknad til saksliste

Ann Johansen (AP): Har en tilleggssak: Møteplan for høstsemesteret må tas opp på nytt, da høstmøtene 
er plassert etter formannskapsmøtene. De må komme før.  

Orinta Kersnauskaite (SV): Rotete formatering på saksliste. Vanskelig å finne frem. 

PS 2021/26 Søknad om skjenkebevilling - Strandveien 10 

Vedtak i Levekårsutvalget - 01.06.2021 

I samsvar med alkoholloven §§ 1-4b, 1-7a, 1-7c, 4-2 og 4-4 gis det alminnelig skjenkebevilling til 
Pedersen Adventure kafe og pub, Strandveien 10, 9550 Øksfjord org.nr. 920034144 for: 

1. Alkoholgruppe 1, 2 og 3 for skjenking på omsøkt areal innendørs i henhold til vedlagte
plantegning
over serverings- og skjenkeområde.

2. Alkoholgruppe 2 for skjenking på omsøkt areal utendørs i henhold til vedlagte plantegning over
serverings- og skjenkeområde. Ved eventuelle endringer i § 1.7 i kommunens regelverk og
retningslinjer for salg og skjenking av alkoholholdig drikk 2021-2025 ved førstkommende
kommunestyremøte (17.06.21), blir eventuelle endringer gjeldende for denne skjenkebevillingen
uten behov for ny søknad.

3. Skjenkebevillingen gjelder frem til 30.9.2024.
4. Skjenketid for alkoholgruppe 1 og 2 gis for tidsrommet kl. 06:00 – 03:00 på hverdager samt

søndager, og kl. 06:00 – 03:00 natt til lørdag og søndager.
5. Skjenketid for alkoholgruppe 3 gis for tidsrommet kl. 13:00 – 03:00 på hverdager samt søndager,

og
kl. 13:00 – 03:00 natt til lørdag og søndag

6. Skjenketid for uteservering for alkoholgruppe 1 og 2 gis for tidsrommet kl. 06:00 - 03:00 på
hverdager samt søndager, og kl. 06:00 - 03:00 natt til lørdager og søndager.
Skjenketid for uteservering for alkoholgruppe 3 gis for tidsrommet 13:00 - 03:00 på hverdager
samt søndager, og kl. 13:00 - 03:00 natt til lørdag og søndag.

7. Konsumtiden utløper 30 minutter etter endt skjenketid.
8. Som styrer for bevillingen godkjennes Kim Gøran Pedersen f.30.03.74. Som stedfortreder

godkjennes Rune Fjellstad f. 21.11.74.
9. Bevillingen gis under forutsetning av at bevillingshavers vandelskrav i Alkoholloven § 1-7a - §

1-7c er
oppfylt.



10. Bevillingsgebyret utgjør minimum kr 5400,- pr år, jfr. Al § 7-1 og forskrifter av 26.10.2020 om
omsetning av alkoholholdig drikk, jfr. § 6-2. Avgiften sluttavregnes pr 31.12.
For skjenkebevillingen gjelder også følgende:

a) Utøvelse av skjenkebevillingen forutsetter at skjenkelokalene oppfyller Plan- og
bygningslovens krav til bruk for slik virksomhet, samt de til enhver tid gjeldende krav til
godkjente brann og rømningsveier for skjenkelokalet.
b) Det er videre en forutsetning at godkjenning av lokalene foreligger fra Mattilsynet.
c) Skjenking kan ikke finne sted før skriftlig internkontroll iht. alkoholforskriften nr. 538 av
2005
§§ 8-1 til 8-4 er etablert og utplassert i skjenkelokalet.
d) Skjenkebevillingen forutsettes utøvet i nøye samsvar med de til enhver tid gjeldene
bestemmelser fastsatt i lover, forskrifter og vedtekter samt Loppa kommunens retningslinjer.

Ved innvilgelse av skjenkebevilling for adressen Strandveien 10, oppheves nåværende skjenkebevilling i 
Njordveien 20 fra og med samme dato ny bevilling trer i kraft. Ny bevilling for Strandveien 10 trer i 
kraft 
16. juli 2021. Søker kan, om de ønsker, drifte i lokalene i Njordveien 20 frem til og med 15. juli 2021.

Enstemmig vedtatt 

Behandling i  Levekårsutvalget- 01.06.2021    

Kim Pedersen (AP) stiller habilitetsspørsmål i saken.  
Kim Pedersen (AP) vurderes enstemmig inhabil, og trer ut av saken. 
Line Olsen (AP) trer inn i saken som vara. 

Ann Johansen (AP) fremmer forslag til punkt 6 i administrasjonssjefens forslag til vedtak: Skjenketider 
for uteservering følger samme tider som innvilges for innendørsservering.  

Enstemmig vedtatt. 

PS 2021/25 Forslag om endring av Regelverk og retningslinjer for salg og 
skjenking av alkoholholdig drikk 2021-2025 

Vedtak i Levekårsutvalget - 01.06.2021 

Kommunestyret endrer punkt 1.7 i kommunens regelverk og retningslinjer for salg og skjenking 
av alkoholholdig drikk 2021-2025, til å inkludere alkoholgruppe 1 og 3 for utendørsservering. 

Enstemmig vedtatt. 

Behandling i  Levekårsutvalget- 01.06.2021    

Kim Pedersen (AP) ber om habilitetsvurdering i saken. 



Kim Pedersen (AP) vurderes enstemmig inhabil, og trer ut av saken. 
Line Olsen (AP) trer inn i saken som vara. 

PS 2021/27 Avtale om vertskommunesamarbeid om NAV-tjenester mellom 
kommunene Alta, Kvænangen og Loppa 

Vedtak i Levekårsutvalget - 01.06.2021 

Ingen vedtak fattet. 

Behandling i  Levekårsutvalget- 01.06.2021    

Line Olsen (AP) Fratrer møtet 
Kim Pedersen (AP) Tiltrer møtet igjen. 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak tatt opp til votering 
Administrasjonssjefens vedtak faller med 1 stemme for (H) og 4 stemmer mot (SV, U, AP). 

PS 2021/28 Plan for Loppaskolen mot år 2030 

Vedtak i Levekårsutvalget - 01.06.2021 

1. Kommunestyret i Loppa vedtar det framlagte forslaget til plan for utvikling av
Loppaskolen mot år 2030.

2. Planen følges opp for hvert enkelt skoleår fram mot 2030 av Levekårsutvalget, og
eventuelle budsjettmessige konsekvenser legges fram i forbindelse med budsjettarbeidet.

3. Kommunestyret vedtar at Loppaskolen i framtida skal ha en områderektor stasjonert ved
en av skolestedene i Loppa, for tiden ved Høgtun skole, og en inspektør fortrinnsvis
stasjonert ved en av de øvrige skolestedene i Loppaskolen. Loppa kommune søker om
varig dispensasjon fra opplæringslovens krav om rektor ved hvert enkelt skolested.

4. Kommunestyret i Loppa vedtar følgende tiltak for skoleåret 2021/2022:
a. Oppstart av nettundervisning mellom ulike skoler i Loppa ut fra planen for
Loppaskolen mot år 2030
b. Samordning av undervisningen mellom Bergsfjord og Sandland skolesteder slik
det er beskrevet i planen.
c. Det opprettes en skolebase for Nuvsvåg slik at elevene har et opplæringstilbud
når veier er stengt eller ferga er innstilt.

5. Det utarbeides en investeringsplan for digitalisering av Loppaskolen. Denne legges fram
for Kommunestyret gjennom budsjettbehandlingen for 2022.

6. Det bevilges kr. 500 000 til oppstartinvesteringer som beskrevet i planen. Disse midlene
tas fra fritt disposisjonsfond.
Sensitivity: Internal



7. Det bevilges kr. 750 000 kr til økte driftskostnader høsten 2021 som beskrevet i planen. 
Disse midlene tas fra fritt disposisjonsfond. For 2022 tas driftskostnader med i etatens 
ordinære budsjett. 
 
8. Det bevilges kr. 400 000 som Loppa kommunes andel i prosjeket «Samarbeid for 
kystbarnas beste». Midlene tas fra fritt disposisjonsfond. Eventuelle kostnader for 
  
Enstemmig vedtatt 
 
 
 
 

PS 2021/29 Regnskapsrapportering 1. tertial 2021 

Vedtak i Levekårsutvalget - 01.06.2021     

 
Tatt til orientering.  
 
 

PS 2021/30 Nytt ordens- og oppførselsreglement for Loppaskolen 

Vedtak i Levekårsutvalget - 01.06.2021     

 
Det framlagte forslaget til ordens- og oppførselsreglement for Loppaskolen godkjennes. 
  
Enstemmig vedtatt.   
 
 
 
 

PS 2021/31 Orienteringssak - Årsmelding og kommuneregnskap 2020 

Vedtak i Levekårsutvalget - 01.06.2021     

 
Tatt til orientering. 
  
 
 

PS 2021/32 Møteplan 

Vedtak i Levekårsutvalget - 01.06.2021     
 
Septembermøtet flyttes til 02.09 kl. 11:00 
Oktobermøtet flyttes til 07.10 kl. 11:00 
Novembermøtet flyttes til 02.11. Klokkeslett kommes tilbake til når informasjon om båtrutene 
foreligger.  
  
Enstemmig vedtatt  
 
 
 



 
 

RS 2021/15 Skole- og barnehagerute 2021-2022 

 

 
Tatt til orientering 

 

 
 

RS 2021/16 Oppfølging av rådene fra ungdommenes distriktspanel

   

 
Tatt til orientering. 

 

 
 

RS 2021/17 Referatsak 

 
 
 
 

RS 2021/18 Orientering/eventuelt  
 
Oppvekst- og kultursjef presenterer rapport fra Oppvekst- og kulturetaten: 
 
Rapport til Levekårsutvalget fra Oppvekst- og kulturetaten 1. juni 2021 
 
Kultur/bibliotek: 

- Gjennom Agenda Kaupang ble det foreslått å samordne Kulturskolen og biblioteket. Hele kultursektoren 
er lagt inn under biblioteksjefen fra 01.08.02021.  Det er planlagt en overgangsordning for kulturskolen, 
den kulturelle skolesekken og Ungdommens kulturmønstring. 

- Normal drift i biblioteket 
- Kulturskolen: Forestilling må flyttes pga smittesituasjonen i regionen 

Langsiktig planlegging: Vurderer å lage en egen kulturplan for Loppa  
Skolen 

- Skoleår preget av stort vikarbehov på grunn av deltakelse i Kompetanse for kvalitet 
- Spesialpedagog er i permisjon, og vikariatet er besatt av spesialpedagog – noe vi er svært fornøyd med.  
- Høy andel barn med vedtak om spesialundervisning.  Mange barn med vedtak om assistenter både i skole 

og SFO. Dette gjelder også neste skoleår. 
- Kompetanse for kvalitet: Ingen søkere neste skoleår. 
- Planleggingen av neste skoleår i gang. Høy andel fremmedspråklige elever,  
- Prosjektet «Loppaskolen» er slutt-evaluert. Evalueringen er lagt ved rapporten «Loppaskolen mot år 

2030». 
- To elever igjen på Sandland til høsten.  
- Fokus på digitalisering når det gjelder kompetanseutvikling neste skoleår, jfr. Loppaskolen mot år 2030 

som behandles nå.  



- To stillinger, totalt 120% lyst ut. Kan bli noe større stillingsandel pga  

Langsiktig planlegging: Loppaskolen mot 2030 
Barnehagen 

- Mye fravær dette året på grunn av utdanning, sykmeldinger og vanlig fravær (egenmeldinger), noe pga 
korona. Et stort antall vikarer. Barna har generelt vært lite syke.  

- Stort fravær i personalgruppen og barnegruppen i april (vanlig influensa), flere testet for korona. 
Barnehagen holdt åpen med hjelp av nye vikarer og ansatte på rådhuset, og Styrer har vært mer på 
avdelinger enn på kontoret i lange perioder hele barnehageåret. Mye av det administrative arbeidet har blitt 
gjort på helger og fridager, noe har blitt prioritert bort.       

- Ekstern hjelp fra bedriftshelsetjenesten i forhold til kommunikasjon/arbeidsmiljø. Fungerte fint.  
- Lite møtevirksomhet i koronatiden. Møter lagt til ettermiddagstid.  
- Det har vært avholdt foreldremøter i regi av FAU. Styrer og OK-leder har hatt møte med foreldre til 

skolestarterne. Leder for FAU, styrer og OK-leder skal ha et oppfølgingsmøte denne våren, positiv 
erfaring.   

- Bemanningen begynner å komme på plass: en utdannet pedagogisk leder tilbake og en ped.leder 
konstituert ut barnehageåret. Totalt 24 barn i barnehagen. 

- Våren 2021 fikk vi endelig til svømmeopplæring i barnehagen. 
- Samarbeid med Høgtun om flere besøk på skolen slik at barna fra barnehagen får bli kjent med skolen. 

Samarbeider med skolen i uteskoletiden slik at barn har blitt kjent med lærere der.   

Langsiktig planlegging: Kompetanse – pedagogisk kompetanse og fagarbeiderkomptanse  
  
Barnevernet 

- Barnevernsleder har sagt opp stillingen sin og kommer ikke tilbake etter permisjon. 
- To tilsatte i 100 prosent stillinger: Vikar for barnevernsleder og vikar for barnevernskonsulent. Disse blir 

forlenget ut oktober for å avklare organiseringen av barnevernet i Loppa. 
- På grunn av små forhold i kommunen, ønsker ikke barneverntjenesten å oppgi tall eller andre opplysninger 

som kan fortelle noe om våre klientgrupper eller andre forhold som berammer disse. Dette er for å ivareta 
barna og familienes personvern og rett til privatliv.  

Langsiktig planlegging: Jobber på overordnet nivå med å vurdere organiseringen av barnevernet fra 2022 når 
vi får ny barnevernlov (orienteringssak høsten 2020). Vi er sterkt anbefalt av Statsforvalteren å søke 
samarbeid med andre kommuner når det gjelder barnevernet. Grunnen er stort gjennomtrekk i stillingene som 
medfører sårbarhet i tjenesten. For stor risiko å drive et helt selvstendig barnevern i en så liten kommune og 
med den sårbarheten vi erfarer.  

 
Flyktninger/innvandrere 

- Norsk A1 kurs ferdigstilt nå. 15 Deltakere fra Øksfjord, Langfjordhamn, Nuvsvåg, Sør-Tverrfjord og 
Sandland. Stedlig undervisning i Øksfjord, samtidig over Teams til de andre. Dette er ikke en helt optimal 
organisering,  

- Tilsatt bosettingskoordinator som tiltrer 1. august.  
- Har lyst ut lærerstilling norsk for fremmedspråklige – kurs dagtid/kveldstid og Teamsundervisning for 

deltakere fra Vestre Loppa.  

Langsiktig planlegging: Plan for å sikre at barna i Loppa kan norsk før de starter i skolen. 
 
 
 

 

Orinta Kersnauskaite (SV): Koordinatorstilling: Hva slags oppgaver har de?  

 

Oppvekst- og kultursjef: En av hovedoppgavene er å organisere språkopplæring for 
innvandrergrupper. Midler vi har fått tidligere fra statsforvalter. Har laget retningslinjer for 
hvordan midlene skal brukes. Tilskuddsfond i forbindelse med egenkapital for boligkjøp, sosiale 
tjenester.  



 

Orinta Kersnauskaite (SV): Kompetansesenter, hva er status? 

 

Administrasjonssjef: Gjort masse arbeid siste året, har bedt Rambull om å ta en 
energikalkulasjon på det nye bygget. Har fått en pris på bygget, og fått et dokument som 
forteller om byggemåter. Holder dokumentet i administrasjonen midlertidig, og vil lage 
saksfremlegg på det til kommunestyret i høst. Siste møtet hadde vi allerede forrige uke.  

 

Orinta Kersnauskaite (SV): Hva skal til for at det kommer i mål?  

 

Administrasjonssjef: Kommunestyret ga oss tilleggsoppgaver i forhold til det nye 
kompetansesenteret. Vi var klar til anbudsrunde, men fikk tilleggsoppgaver som må 
gjennomføres først.  

 

Administrasjonssjef orienterer om helse: Har vært tungt de siste månedene. Nå er legene på 
plass. Virker så langt veldig lovende. Siste vikarlegen er ferdig 12. juni. Sabine blir 
administrator i begynnelsen. Har økt lønninger til sykepleiere. Har gitt tilbud til flere, men alle 
takket nei. Ser på nordsjøturnus for sykepleiere også. Mangler 3 sykepleiere nå, får inn vikarer. 
Noen har gitt uttrykk for at de kan ønske fast ansettelse på sikt.  

 

Orinta Kersnauskaite (SV): Er det gjort undersøkelser om hvorfor det er takket nei til 
stillingene? 

 

Administrasjonssjef: Det mangler 7000 sykepleier i Norge, og vi har veldig tøff konkurranse når 
det kommer til ansettelse. I tillegg har vi konkurranse om å beholde de vi har. Det har vært 
vikarbyråer som har ringt til våre ansatte og tilbydd de jobb. Vi gjør om på annonsene og skal gå 
tøffere ut med hvordan de er formulert. "Er du tøff nok til å bo i loppa?" 

 

Kim Pedersen (AP): Har vi fornuftig bolig til eventuelle sykepleiere som kommer?  

 

Administrasjonssjef: Er inne i et prosjekt med husbanken. Husbanken er på offensiven, og har 
sagt de skal hjelpe oss. Har også noen idéer om tiltak vi kan gjøre. Om vi tenker fremover bør vi 
gjøre tiltak som kan få eldre mennesker som sitter i eneboliger til å flytte i leilighetskomplekser. 
Vi må få tilrettelagt for at leilighetskomplekser er tilpasset eldre. Da vil vi få frigjort annen 
boligmasse som er bedre egnet for de yngre. I byene er det den utviklingen som skjer. Det 



foreligger ingen konkret plan på dette per nå, men vi ønsker å få på plass en boligpolitisk 
handlingsplan. Vi må tenke hele samfunnet som en helhet.  
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